
Dear Parents  
 
Snap News 
We are excited to hear about the apparent discussions and 
debate under way re the 100% return to school. This will pro-
vide clarity on the matter and assist us in making well  in-
formed decisions in the best interest of all.  
  
Waiting for the policy makers to make a decision requires  us 
to plan well in advance. With this in mind we will be ready to 
return 100% or, as now, on alternative days. We will, however, 
start on Monday, 3 May 2021 with week one - Green and Blue. 
  
With possible exceptions we can, to a certain extent, start  
preparations and planning for a possible 100% return under 
the current regulations. This will only be communicated to you 
in the second week and a trial period in the third week might 
follow to allow us to evaluate it.  Should this prove to be feasi-
ble we will continue grade by grade to ensure we can comply 
and adhere to regulations. We will not compromise safety nor 
act outside the policies. 
  
On the other hand, the current Level 1 status could be lifted or 
even extended. It is within this uncertainty that we need to plan 
carefully.  
  
With the return to extra mural activities we have seen fewer 
children participating BUT we respect the decision of parents. 
We have just received confirmation that there will be no league 
matches for any primary school sport code in the second term. 
We will run an in-house event to evaluate the level of readi-
ness. With the very important test series coming in the second 
term, the limited time available will prevent us from preparing 
and undertaking any big event.   
 
Attached please find a letter from the School Governing 
Body with important information for parents and staff.  
  

                       23 April 2021 

 

Sunshine greetings/ Sonskyngroete 

 

_____________  

M DE VRIES                                                                           

Principal/ Skoolhoof 

Geagte Ouers 
 
Kitsnuus 
Ons is opgewonde oor die nuus dat daar blykbaar moontlike 
samesprekings en ‘n debat aan die gang is oor ‘n 100%     
terugkeer van skole. Dit sal helderheid bring en ons help om 
goed ingeligte besluite in almal se beste belang te neem.   
  
Terwyl ons op ‘n besluit wag, moet ons egter ver vooruit be-
plan. Hiermee in gedagte sal ons gereed wees vir ‘n 100% 
terugkeer of steeds op alternatiewe dae soos tans die geval is. 
Ons begin egter op Maandag 3 Mei 2021 met week een. 
Groen en Blou.  
 
Met moontlike uitsonderings kan ons tot ‘n sekere mate begin 
voorberei en beplan vir ‘n moontlike 100% terugkeer onder die 
huidige regulasies. Dit sal eers in die tweede week aan ouers 
gekommunikeer word en ‘n proeftydperk mag dalk in die derde 
week volg sodat ons dit kan evalueer. Indien dit prakties is, sal 
ons graad vir graad voortgaan om te verseker dat ons binne 
die reëls  bly. Ons sal egter nie ons veiligheid op die spel plaas 
of buite die beleide optree nie.   
  
Aan die ander kant kan die huidige vlak 1-beperking opgehef 
of selfs verleng word. Vanweë hierdie onsekerheid moet ons 
sorgvuldig beplan.   
  
Met die terugkeer na buitemuurse aktiwiteite ondervind ons dat 
minder kinders deelneem, MAAR ons respekteer die ouers se 
besluit. Ons het dan nou bevestiging ontvang dat daar in die 
tweede kwartaal geen ligawedstryde in enige laerskool-sport-
kode  sal wees nie. Ons sal egter ‘n interne byeenkoms reël 
sodat die vlak van gereedheid geëvalueer kan word. Met die 
uiters belangrike toetsreeks gedurende die tweede kwartaal 
sal ons ‘n gebrek aan tyd hê om enige groot byeenkoms te 
beplan en te onderneem.      
 
 ‘n Skrywe vanaf die Skoolbeheerliggaam waarin hulle 
belangrike inligting met ouers en personeel deel, is hierby 
aangeheg 






